
Schriftelijke vragen van VVD, CU en PvdA over 
Ellecomsedijk

datum vraag: 1 december 2020
Indieners: Sjir Hanssen, Hendri Witteveen en Marleen Noorland.
Nummer: S20/354
Datum antwoord: 17 december 2020

Aanleiding:
Deze vragen gaan vooral over de volgorde waarmee zaken worden behandeld, ondoorzichtelijk 
voor degenen die het (in dit geval) betreft.
De aanleiding:

Op 1 december had ik telefonisch contact met mevr. Suurenbroek, inspreekster namens team 
A348 (Dalstein), Ellecomsedijk, op 3 november j.l.
Bij haar inspreektekst waren een aantal vragen geformuleerd.
Dat waren de volgende vragen:
Vraag 1: Wat is de motivering geweest van het besluit om Dalstein buiten het project 
Traverse Dieren te plaatsen? 
Antwoord: Dit was een bevoegdheid en besluit van de provincie. Voor de motivering moeten wij u 
naar hen verwijzen. De provincie heeft uiteindelijk geconcludeerd dat op dit gedeelte geen 
aanpassingen nodig zijn omdat dit deel van het tracé voldeed en voldoet aan de wettelijke 
geluidsbelasting. Met andere woorden voor de provincie was hier geen verkeerskundig probleem 
op te lossen in tegenstelling tot de situatie in Dieren.

Vraag 2: Wat heeft het CROW bij het project Traverse Dieren geadviseerd met 
betrekking tot de maximum snelheid voor de Ellecomsedijk? 
Antwoord: ook hiervoor geldt dat dit een provinciale weg is en wij niet weten of het CROW hier 
specifiek advies heeft uitgebracht. Als je kijkt naar de algemene aanbevelingen van het CROW 
voor een dergelijke gebiedsontsluitingsweg buiten de bebouwde kom, dan is het gekozen 
snelheidsregime van 80 km/u exact in overeenstemming met de aanbevelingen van het CROW. 

Vraag 3: Een aarden wal zorgt voor 1 dB minder geluid en levert vooral herstel van 
landschap en zicht op. Welke technische maatregelen gaat u aan de aarden wal 
toevoegen om te streven naar een maximale geluidslast van 50 dB, zoals ook voor de 
Hofstetterlaan geldt?”
Antwoord: geen. Diffractoren kunnen aan de aarden wal worden toegevoegd en dit kan leiden tot 
een reductie van de geluidslast tot 50dB. Er zijn hiervoor geen financiële middelen. Het is de 
verantwoordelijkheid van de wegbeheerder om aan de wettelijke eisen te voldoen. In dit geval is 
dat de Provincie Gelderland en de provincie voldoet hieraan. Wanneer er hier een uitzondering 
wordt gemaakt, zo stelt de provincie, zal dat aanleiding zijn voor precedentwerking. In het kader 
van de nieuwe Omgevingswet zal naar verwachting in 2024 een geluidproductieplafond worden 
vastgesteld. Bij dreigende overschrijding, en dit zal worden gemonitord, is de provincie gehouden 
maatregelen te overwegen. 
Doordat het hier een verantwoordelijkheid van de provincie betreft, er geen financiële middelen 
zijn en de geluidsplafonds niet worden overschreden ziet het college hierin geen 
verantwoordelijkheid voor de gemeente Rheden. 

De uitvoering:
Op 18 november verscheen er een raadsinformatiememo van het college.
Deze gaat voor een deel in op vragen (die niet aan het college, maar aan de Raad) gesteld zijn.
Detail is dat de raadsinformatiebrief niet is gedeeld met de projectgroep A348.

Intussen is er contact geweest tussen de ambtelijke organisatie en mevrouw Suurenbroek.
Men geeft aan dat de vragen zijn beantwoordt, er komt geen wish wall.
Er is echter nog steeds geen antwoord op alle vragen, men voelt zich overvallen. 
Een ander detail is dat de geluidshinder op dit moment enorm toeneemt en het binnenshuis 
hinderlijk hoorbaar is.

Vragen hierbij:



Vraag 4: Met het herhalen van de vragen van de projectgroep wil de Raad in elk geval 
inzicht geven in een aantal belangrijke afwegingen. Kan het college ingaan op de vragen 
van de projectgroep (zie boven)
Antwoord: zie antwoorden boven.

Vraag 5: Hoe en wanneer wordt de projectgroep A348 betrokken bij besluiten/ te nemen 
besluiten rond de Ellecomsedijk?
Antwoord: In 2018 is gelijktijdig met de aanleg van Traverse Dieren een nieuwe 
geluidreducerende asfalt laag aangebracht op de Ellecomsedijk. In het kader van de 
provinciale trajectaanpak N348 (tussen aansluiting A348 en Zutphen, onderdeel hiervan is bijv. 
situatie bij Spankeren) is ook de situatie rondom de Ellecomsedijk opnieuw met de aanwonenden 
en de gemeente Rheden besproken en tegen het licht gehouden. 
De bewoners zijn uitgenodigd om mee te denken over de mogelijkheid om beplanting aan te 
brengen tussen de N348 en de Hofstetterlaan, om zo het verkeer aan het zicht te onttrekken. De 
provincie heeft hier €10.000,- voor beschikbaar gesteld. Vanuit onze begroting kan ook de 
gemeente nog € 10.000,- beschikbaar stellen om samen met de bewoners een 
grondwal/beplanting aan te brengen. 
De kosten voor een door de bewoners gewenste grondwal met diffractoren (Whiswall) bedraagt 
circa €120.000,-. Het aspect geluid is een verantwoordelijkheid van de wegbeheerder in dit geval 
de provincie Gelderland en bijgevolg zal er geen gemeentelijk besluitvorming plaatsvinden. 

Vraag 6: Op welke manier gaat het college de klachten rond de toenemende 
geluidshinder oppakken en samen met de projectgroep en mogelijk met de Provincie als 
partner, een passende oplossing bieden?
Antwoord: Samen met de bewoners is de provincie en het college bereid om voor een bedrag van 
€20.000,- bovenwettelijke passende maatregelen te treffen in de vorm van een grondwal, 
beplanting etc. 


